
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 16. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 147
I lyset af at åbningstiderne i danske SFOer i gennemsnit er reduceret med 27
pct. siden folkeskolereformens ikrafttrædelse, mens forældrebetalingen kun er
faldet med 13 pct. i samme periode, bedes ministeren redegøre for, hvorvidt
den overskydende indkomst fra forældrebetalinger går til SFOernes drift eller
indgår i den samlede finansiering af reformen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Riisager@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Vilhelmsen
formand
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